
Bestuurscommissie Publieke Gezondheid & Maatschappelijke Zorg 8 oktober 2018 te Haarlem

Aanwezig
Marie Thérèse Meijs Haarlem (voorzitter)
Krijn Rijke Heemskerk
Gert Jan Bluijs Zandvoort
Marianne Steijn Velsen
Sjaak Struijf Heemstede
Suzanne de Roy van Zuidewijn Bloemendaal
Tom Horn Haarlemmermeer
Haydar Erol Beverwijk
Bert van de Velden GGD, directeur publieke gezondheid
Mirjam Broerse GGD, adviseur

Afwezig
Cees Beentjes Uitgeest
Raymond van Haeften Haarlemmerliede/Spaarnwoude

Mede aanwezig
Jelle Buijtendijk GGD

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heer Beentjes en Van Haeften.

2. Vaststellen agenda
De agenda wordt vastgesteld.

3. Mededelingen/actuele informatie
De heer van de Velden meldt dat een start is gemaakt met de leertafel personen met verward gedrag. 
Doel is dat professionals elkaar beter leren kennen, meer begrip ontwikkelen voor ieder zijn 
positie/rol en te leren van de situaties die zich hebben voorgedaan. Onder begeleiding komen 
professionals vanuit diverse organisaties bijeen, zoals politie, GGz, RIBW, Brijder, gemeenten, Zorg en 
Veiligheidshuis, ervaringsdeskundigen, GGD e.d.
De heer Van de Velden meldt dat hij naar aanleiding van een gesprek met de directeur Zorg van Dijk 
en Duin heeft toegezegd een spoedzorgketenoverleg te organiseren in de IJmond. Met dat initiatief 
wordt aangesloten bij het traject dat nu al loopt in Zuid Kennemerland en Haarlemmermeer. Op een 
vraag van de heer Bluijs antwoordt de heer Van de Velden dat de GGD in dit gebied een 
regisserende/coördinerende rol voor gemeenten vervult. Mevrouw Meijs vraagt of dit onderwerp 
een volgende keer wat uitgebreider aan de orde kan zijn.

4. Vaststellen verslag BC PG&MZ 17 september 2018
Het verslag geeft inhoudelijk geen aanleiding tot het maken van opmerkingen.

Naar aanleiding van het verslag komt de heer Rijke nog terug op zijn opmerking over de 
farmaceutische industrie. Hij heeft hier een boek over gelezen en kern van de boodschap daarin is dat 
veel nieuwe medicijnen op de markt worden gebracht die niet werken. 
De gezondheidszorg betaalt wel voor medicijnen, maar deze dragen niet echt bij aan de 
volksgezondheid. Hij vraagt zich af of en zo ja hoe het GGD bestuur zich daartoe kan verhouden. De 
heer Van de Velden antwoordt dat de GGD niet gaat over het verstrekkingenbeleid van medicijnen en 
de afspraken hierover met de farmaceutische industrie. Als bestuurders hier zorgen over hebben, kan 
dit wel worden uitgedragen via b.v. de GGD GHOR NL lijn. In de Bestuurlijke adviescommissie Publieke 
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Gezondheid (BAC PG) komen de voorzitters van de GGD-besturen met enige regelmaat bij elkaar en 
de BAC voert ook overleg met de Minister.
Vooralsnog wordt geen aanleiding gezien om in actie te komen. De heer Rijke zegt toe het boek te 
delen, zodat de collega’s een beter beeld hebben over de door hem geschetste situatie.

De heer Horn ziet graag dat de opdrachten wat specifieker uitgewerkt worden en zou graag per 
onderwerp graag zien dat duidelijk is welke rol de GGD (opdrachtgever, uitvoerder, onderdeel van 
netwerk o.i.d.) heeft ten aanzien van een onderwerp en welke resultaten worden nagestreefd. Het 
spreekt voor zich dat het ook goed is te weten welke prioriteiten worden gesteld. Niet alles kan gelijk 
worden opgepakt. 

De heer Struijf zegt benieuwd te zien hoe we alle beleidsprioriteiten precies inhoud gaan geven. 
De heer Van de Velden zegt dat een en ander nog zal worden uitgewerkt.

Het verslag wordt vastgesteld.

Ter besluitvorming

5. Portefeuilleverdeling leden BC PG&MZ

De heer Struijf wil graag weten hoe de portefeuilleverdeling tot stand is gekomen. Hij vraagt zich af 
welke ambtelijke capaciteit vanuit de eigen organisatie hiervoor vrijgemaakt moet worden. Dit is in 
zijn geval van bijzonder belang omdat een ervaren medewerker de gemeente gaat verlaten. De heer 
Van de Velden antwoordt dat beleidsonderwerpen worden voorbereid door het Ambtelijk Overleg. 
Als het goed is verdelen zij het werk zodanig dat vanuit hun midden een paar adviseurs met een vraag 
aan de slag gaan. De GGD levert in bepaalde gevallen specifieke expertise. De adviseurs hebben 
aangegeven het prettig te vinden om af en toe te sparren met een bestuurders. De rol van de 
bestuurder is vooral het bieden van een klankbord en het geven van bestuurlijke richting. Een soort 
ambassadeur voor een inhoudelijk thema. Mevrouw Steijn biedt aan het portefeuillehouderschap 
Openbare Gezondheidszorg over te nemen van de heer Struijf. Dit zou in haar ogen ook goed 
aansluiten bij haar lidmaatschap van de bestuurlijke regiegroep Zorg- en Veiligheidshuis. De heer 
Struijf neemt dit aanbod van harte aan, maar wil wel graag aangesloten blijven bij het onderwerp.

De heer Horn wil graag, zoals hij eerder aangaf dat de opdrachtformulering per portefeuille concreter 
wordt beschreven. Anders gezegd dat de doelstelling en de resultaten waaraan gewerkt wordt voor 
iedereen duidelijk is. Hij gaat ervan uit dat de opdrachtformulering met de nieuwe 
portefeuillehouders wordt afgestemd en daarna in het bestuur wordt vastgesteld. 

De BC PG&MZ besluit:
1. De wethouders Horn, Steijn en Struijf te benoemen als portefeuillehouders Openbare Geestelijke 

Gezondheidszorg.
2. De wethouders Meijs en Rijke te benoemen als portefeuillehouders Jeugdgezondheidszorg.
3. De wethouders Erol en Horn te benoemen als portefeuillehouders Omgevingswet.
4. De wethouders Bluijs en Beentjes te benoemen als portefeuillehouders toezicht Kinderopvang 

e.a.
5. De wethouders Rijke en Struijf te benoemen als portefeuillehouders Infectieziektebestrijding en 

ABR.
6. De wethouders Steijn en de Roy van Zuijdewijn te benoemen als portefeuillehouders Gezond 

gedrag.
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7. Vaststellen bestuurlijke agenda
N.a.v. de het bestuurlijk overleg van 17 september jl. is een bestuurlijke agenda samengesteld. Uit de 
vorige bestuursperiode wordt daar nog  ‘evaluatie regionale nota gezondheidsbeleid 2017-2020’ aan 
toegevoegd. Desgevraagd zullen ook termijnen van orde worden toegevoegd.

De bestuurlijke agenda wordt vastgesteld.

Ter advisering aan AB, bedrijfsvoering VRK

8. 2e Bestuursrapportage VRK

De BC PG&MZ besluit:
1. Kennis te nemen van de tweede bestuursrapportage 2018;
2. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de begrotingswijzigingen conform bijlage II van 

de bestuursrapportage
3. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de aanpassing van de jaarschijf kredieten 2018 

met een bedrag van € 195.300 door voteren van kredieten voor:
a. Vervanging personenbus ad € 47.000.
b. Inrichting nieuwe ambulance ad € 36.000.
c. Systeem Front-backoffice Ambulancezorg € 25.000.
d. Verhoging van krediet beveiligingsmaatregelen C2000 met € 87.300.
Dekking van de kapitaallasten vindt plaats binnen de beschikbare kaders.

9. Privacyregeling VRK

De BC PG&MZ besluit:

Het AB positief te adviseren over het voorstel om

1.  Algemene privacyregeling 2018 vast te stellen.
2. De Beleidsnota Privacy Veiligheidsregio Kennemerland in te trekken.

Ter informatie

10. Memo omgevingswet
De bestuurscommissie vindt het verstandig dat onderzoek plaatsvindt op welke wijze het 
gezondheidsbelang en veiligheid een plek kunnen nemen in de ruimtelijke ontwikkeling. Het is dan 
ook een goede zaak dat aan dit onderwerp twee portefeuillehouders zijn verbonden. De 
bestuurscommissie wacht de uitkomsten van het onderzoek met belangstelling af. 
De heer Van de Velden zegt toe de kernwaarden voor een gezonde leefomgeving, zoals vastgesteld 
door de Raad van Directeuren Publieke Gezondheid, toe te doen komen aan de bestuurscommissie. 
Daarnaast zal hij bezien of hij voorbeelden kan laten zien hoe op een doeltreffende wijze het 
gezondheidsbelang in ruimtelijke plannen een plek kan krijgen.
De BC PG&MZ heeft kennis genomen van het memo over de omgevingswet.

11. Vergaderschema VRK 2019

De BC PG&MZ heeft kennis genomen van het vergaderschema VRK 2019. Het schema is al 
gecommuniceerd met de bestuurssecretariaten.
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12. Rondvraag en sluiting

Mevrouw de Roy van Zuidewijn bedankt de GGD voor het toegezonden materiaal met betrekking tot 
de rookvrije generatie.  De gemeente gaat er mee aan de slag.
De heer Bluijs meldt een brief te hebben ontvangen van HVO Querido met een verzoek aan de 
gemeenten in de politie-eenheid Noord Holland om een financiële bijdrage te leveren aan de zorg 
coördinatie voor slachtoffers van mensenhandel.
De heer Van de Velden zegt toe hier advies over te vragen bij het Zorg- en Veiligheidshuis.
Mevrouw Meijs dankt de GGD voor de Bosatlas van de Veiligheid, die bij het aantreden als 
welkomstcadeau is uitgereikt. Het was een lezenswaardig boek met een hoog informatiegehalte, dat 
veel inzicht gaf.
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